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Geachte heer Peters,

Duurzaamheid is voor ons college een erg belangrijk thema. Als regie gemeente 
willen wij de opgave om 160Zo CO2 emissiereductie te realiseren tot 2023 optimaal 
faciliteren. Wij kiezen hierbij voor een brede benadering, met oog voor marktwerking 
en het nemen van eigen verantwoordelijkheid door de inwoners. Het onderwerp staat 
nadrukkelijk op onze agenda en het is ook duidelijk dat de toepassing van 
zonnepanelen een grote bijdrage moet gaan leveren om de CO2 reductie doelstelling 
te behalen. We hebben niet gekozen voor deelname aan het regionaal zonnepanelen 
project. In uw brief van 7 mei stelt u een aantal vragen aan ons college naar 
aanleiding van dit besluit. Wij geven u hierbij graag antwoord op deze vragen.
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1. Kan er uitleg komen over dit plan en de reden waarom wij niet gaan deelnemen? 
Het regionaal zonnepanelen project is bedoeld om inwoners te stimuleren om 
zonnepanelen te plaatsen op de eigen woning. Voor de aanschaf daarvan kunnen zij 
desgewenst een lening afsluiten bij hun gemeente. Deze lening wordt in vijftien jaar 
afgelost. De deelnemende gemeenten in de regio kopen samen de zonnepanelen 
grootschalig in.

Zoals gezegd ondersteunen wij de doelstelling van duurzaamheid en verduurzaming 
van het energiegebruik volledig. We zijn echter geen voorstander van de manier 
waarop dit project het doel wil bereiken. De belangrijkste redenen hiervoor zijn de 
volgende:

4 Het voorstel focust te veel op één oplossing.
4 Er ontbreekt een integrale afweging ten opzichte van andere voorstellen uit 

de Woonvisie (zoals de blijverslening en het volkshuisvestingsfonds) en 
aansluiting op het Milieu Uitvoeringsprogramma 2017-2018.

4 Het project biedt ook ondersteuning aan inwoners die in eigen kracht zijn en 
voor wie ondersteuning niet nodig is.

4 We vinden de koppeling van de mogelijkheid om een lening te krijgen aan het 
aanbod van één type zonnepaneel ongewenst.

4 Er is te veel beïnvloeding van de markt.

Veldhoven werkt op afspraak
Voor alle producten en diensten waarvoor u aan de balie moet zijn, maakt u een afspraak via 
www.veldhoven.nl of bel 14 040. Via de site kunt u ook producten en diensten vanuit thuis regelen.
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4 De doorlooptijd van 15 jaar van het project is te lang; de terugverdientijd van 
zonnepanelen bedraagt momenteel circa 8 jaar.

4 Een gemeente kan alleen bij hoge uitzondering optreden als bank, want dit 
brengt altijd risico's met zich mee. Ons college vindt in dit geval dat de 
gemeente niet de rol van bancaire instelling op zich moet nemen; de markt 
kan hieraan veel beter richting en uitvoering geven.

2. Kunnen wij het in het college besproken voorstel ontvangen?
Alle raadsleden hebben het collegevoorstel op 10 mei jl. per e-mail ontvangen.

3. Er wordt gesproken over regionale afspraken (citaat: voor 2023 moet Waalre 824 
koopwoningen met zonnepanelen hebben). Wat zou de doelstelling voor Veldhoven 
zijn binnen deze regionale afspraken?
Veldhoven zou in 2023 op grond van het nationaal Energieakkoord 2.068 
koopwoningen met zonnepanelen moeten hebben. In 2016 had Veldhoven er 737.
Om de doelstelling uit het Energieakkoord te halen moeten dus nog 1.331 
koopwoningen van zonnepanelen worden voorzien.
De doelstelling voor Veldhoven binnen het regionale zonnepanelen project was 500Zo 
hiervan: 666 koopwoningen met zonnepanelen.

4. Hoeveel geld is hiervoor nodig?
Voor 666 woningen is een krediet van C 3.330.000,00 nodig. De verwachting was dat 
er mogelijk tot 885 koopwoningen deel zouden kunnen gaan nemen. Hiervoor zou 
C 4.425.000,00 nodig zijn.

5. Feitelijk kost het de gemeente geen geld: zij faciliteert en schiet het geld voor en 
de deelnemers moeten terugbetalen. Is dit juist?
Dat klopt, het voorstel betrof een lening, geen subsidie.

6. Hoe denkt het college dit plan op een andere wijze te gaan uitvoeren? Immers de 
ambities blijven overeind.
De ambities blijven inderdaad overeind. Er wordt op dit moment een Milieu 
Uitvoeringsprogramma 2017-2018 gemaakt. Daarin komt een overzicht van de 
projecten waarmee Veldhoven aan de slag gaat om stappen te zetten om de 
duurzaamheidsambities te bereiken.

7. Kunnen er eventueel ook nog andere partijen enthousiast gemaakt worden?
De gemeente werkt langs verschillende sporen en met verschillende partijen aan het 
stimuleren van de toepassing van zonnepanelen.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
het college van burgemeester en wethouders van Veldhoven,

Erik de Ruiter 
secretaris

Jack Mikkers 
burgemeester
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Veldhoven, 7 mei 2017.

Betreft: Artikel 42 vragen inzake Zonnepanelen.

Geacht college,

Op 22 maart j.l. hebben we in het E.D. gelezen dat de regio aan een plan 
werkt om binnen 2 á 3 jaar 7500 koopwoningen van zonnepanelen te 
voorzien. Waalre trekt de kar. Wat VSA betreft is dit een goed voorbeeld 
wat direct navolging verdient. Wat VSA betreft past dit perfect in onze 
duurzaamheidsambities en in de nieuwe woonvisie zoals die onlangs is 
aangenomen. In deze visie is expliciet gevraagd om een onderzoek naar 
een duurzaamheidslening. In de notulen van de collegevergadering van 4 
april lezen we dat Veldhoven niet gaat deelnemen. Hier zijn we 
teleurgesteld over.

VSA had graag Veldhoven als kartrekker hierin gezien doch een goede 2de 
plek, van 21 gemeentes!, is nog net voldoende.

Dit is goed voor het milieu en op termijn zeker ook voordelig voor de 
deelnemers. Een absolute win-win situatie dus.

Wij hebben een aantal vragen aan het college:

1. Kan er uitleg komen over dit plan en de reden waarom wij niet gaan 
deelnemen?

2. Kunnen wij het in het college besproken voorstel ontvangen?

3. Er wordt gesproken over regionale afspraken (citaat: voor 2023 
moet Waalre 824 koopwoningen met zonnepanelen hebben). Wat 
zou de doelstelling voor Veldhoven zijn binnen deze regionale 
afspraken? De regionale voorgestelde verdeling

4. Hoeveel geld is hiervoor nodig?

5. Feitelijk kost het de gemeente geen geld: zij faciliteert en schiet het 
geld voor en de deelnemers moeten terugbetalen. Is dit juist?

6. Hoe denkt het college dit plan op een andere wijze te gaan 
uitvoeren ? Immers de ambities blijven overeind.

7. Kunnen er eventueel ook nog andere partijen enthousiast gemaakt 
worden ?

Namens Fractie VSA,

Wim Peters, Bjorn Wijnands, Wendy van der Grinten
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